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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI EXTRAORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 05 APRILIE 2023 

 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat de îndată pentru data de 05 aprilie 2023, ora 

1000, în şedinţă extraordinară de către preşedintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl.Dumitru 

Beianu, prin Dispoziţia nr.130 din 04 aprilie 2023, conform prevederilor art.179 alin.(3) din 

Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare. 

  

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu.   

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

  La lucrările şedinţei participă preşedintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  
  

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL Prezent 

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL Prezent 

3.  Meclea Alina PNL Prezent online 

4.  Roșu Cosmina Andreea     PNL Prezent 

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Prezent online 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent online 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent online 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent online 

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent online 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent online 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent online 

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent online 

14.  Lungu Silviu PNL Prezent 

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent online 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Prezent online 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent online 

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent online 

19.  Corozel Lucian PSD Prezent online 

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent online 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Prezent 

22.  Crina-Alexandra Stoianovici PSD Prezent online 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Prezent online 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent online 

25.  Simon Diana-Marga PSD Prezent online 
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Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna.Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna. Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

- Dl. Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.; 

- Dna. Daniela Pătru– șef serviciu C.J.G.; 

- Dna. Monica Jipa  –  consilier C.J.G.; 

- Dna. Dana Elena Stănilă – consilier C.J.G. 

Ordinea de zi a fost transmisă consilierilor județeni pe adresele de e-mail, în vederea analizării și 

exprimării votului. 

 

XXXXXXXXXXX 

Se intonează Imnul Național. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc! Așadar, ședință extraordinară, 05 aprilie,  avem 4 proiecte pe ordinea de zi plus 

tema legată de procesul verbal al ședinței anterioare. Dacă sunt comentarii? Supun aprobării 

ordinea de zi, vă rog!  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? Unanimitate. Mulțumesc!  

 

1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare din data de 23 martie 2023 a Consiliului 

Județean Giurgiu 

Prezintă: dna.Aurelia Brebenel  - secretar general al judeţului 

 

2. Proiect de hotărâre nr.95 din 03 aprilie 2023 privind validarea și însușirea demersului 

juridic al Președintelui Consiliului Județean Giurgiu în vederea asigurării apărării Consiliului 

Județean Giurgiu în dosarul nr.118/122/2023 și în orice demers judiciar și/sau procedural în 

legătură cu acest dosar, referatul de aprobare nr.6553 din 3 aprilie 2023 al preşedintelui, 

raportul de specialitate nr.6559 din 3 aprilie 2023 al Serviciului Juridic-contencios și 

contracte și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

3. Proiect de hotărâre nr.93 din 03 aprilie 2023 privind aprobarea Actului adițional nr.10 la 

Statutul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”Management Eficient pentru un Județ 

Curat”, referatul de aprobare nr.6520 din 3 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de 

specialitate nr.6527 din 3 aprilie 2023 al Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul 

Comisiei mediu, ape, păduri și agricultură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și 

situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dl. Dumitru Gavrilă    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

4. Proiect de hotărâre nr.94 din 03 aprilie 2023 privind aprobarea Actului adițional nr.2 la 

Contractul de asociere dintre judeţul Giurgiu şi celelalte unităţi administrativ-teritoriale ale 

26.  Bălan Cristina PSD Prezent 

27.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent online 

28.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent online 

29.  Cristescu Dan PSD Prezent online 

30.  Bardan Daniela PSD Absent 
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judeţului Giurgiu, având ca obiect realizarea proiectului de interes comun „Sistem de 

Management Integrat al Deşeurilor Solide în Judeţul Giurgiu”, referatul de aprobare nr.6521 

din 3 aprilie 2023 al preşedintelui, raportul de specialitate nr.6528 din 3 aprilie 2023 al 

Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul Comisiei mediu, ape, păduri și agricultură 

și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dl. Dumitru Gavrilă     - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

5. Proiect de hotărâre nr.96 din 03 aprilie 2023 privind mandatarea Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară ,,Management Eficient pentru un Județ Curat” pentru realizarea delegării 

activităților de salubrizare efectuate în cadrul Centrului de Management Integrat al 

Deșeurilor Frătești, investiție aferentă proiectului „Sistem de Management Integrat al 

Deşeurilor Solide în Judeţul Giurgiu”, referatul de aprobare nr.6617 din 3 aprilie 2023 al 

preşedintelui, raportul de specialitate nr.6619 din 3 aprilie 2023 al Compartimentului 

Monitorizarea serviciilor de utilitate publică, raportul de specialitate nr.6620 din 3 aprilie 

2023 al Serviciului Juridic-contencios și contracte, raportul de specialitate nr.6621 din 3 

aprilie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul al Comisiei Buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei mediu, ape, păduri și 

agricultură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Cristian Grătianu     - administrator public 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Dumitru Gavrilă     - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

6. Diverse 

 Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog, doamna secretar. 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Bună ziua. Referitor la cvorum sunt prezenți 30 de membri ai Consiliului Județean Giurgiu. 

- Supun aprobării dvs., procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 23 martie 2023. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

 Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc și eu! Așadar, primul Proiect de hotărâre nr.95: validarea și însușirea 

demersului juridic al Președintelui Consiliului Județean Giurgiu în vederea asigurării apărării 

Consiliului Județean Giurgiu în dosarul nr.118/122/2023 și în orice demers judiciar și/sau 

procedural în legătură cu acest dosar. Comisia juridică, aviz favorabil, cu un vot „împotrivă” 

și o ”abținere”. Este vorba despre procesul în care ne judecăm cu prefectura, prefectura de 

fapt a atacat repartizarea sumelor de echilibrare. Avem un proiect de hotărâre prin care am 

contractat servicii juridice,din motive mai mult decât evidente. Avem și aici păreri divergente 

cu Instituția Prefectului. Mă rog, mă abțin să fac alte comentarii. Nu-i nici prima probabil, 

nici ultima oară. Dacă din partea dvs. sunt intervenții, vă rog?  

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, aș vrea pentru început să înțeleg 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Pentru început? 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Pentru început. Trebuie să începem cu ceva, nu? Aș vrea pentru început să mi se explice care 

este caracterul de îndată al acestui proiect de hotărâre. De ce a trebuit să fie convocată ședință 

sau introdus pe ordinea de zi a unei ședințe de îndată? 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Termenul este mâine. Pentru mâine ne-a pus în vedere instanța. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Da, am văzut că termenul este mâine, dar între termenul din 30.03. și termenul de mâine, am 

avut o ședință ordinară pe ordinea de zi  

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Nu am fost gata cu proiectele.   

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Poftim? 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Nu a fost gata proiectul. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Eu am înțeles însă, ședințele se pot convoca de îndată potrivit art.179 alin. (3) din Codul 

administrativ, în caz de forță majoră, nu e cazul, maximă urgență pentru rezolvarea 

intereselor locuitorilor județului Giurgiu. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și de ce vi se pare că nu se încadrează la punctul ăsta? 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Nu se încadrează pentru că, în procesul despre care vorbiți, sunt părți: Prefectul Județului 

Giurgiu și Consiliul Județean Giurgiu.Nu este județul Giurgiu, ca să fie interesul cetățeanului. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, da, da. E o privire limitativă, ca să nu spun altfel. Tema principală este repartizarea 

sumelor de echilibrare pentru comunele și orașele din județul Giurgiu, investițiile blocate. 

Aici vorbim de interesele județului Giurgiu, direct sau indirect. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Nu putem să vorbim direct sau indirect. Legea este clară! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Părerea dvs. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- E părerea mea. Ok. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Transimiteți celor cu care vă consultați, că am început să mă plictisesc de situația asta, de 

boicot și obstrucționare. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, dacă vă plictisiți, nu mai veniți la ședință, e mai simplu! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- De situație. Nu v-am întrerupt. Nu v-am întrerupt. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Ba da. M-ați întrerupt. Mi-ați luat cuvântul. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine. Ați terminat acum? 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Nu. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Terminați, vă rog! 
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Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Pentru că și în continuare se face aceeași confuzie. Și mă refer la textele de lege invocate în 

preambulul hotărârii sau mă rog, a proiectului de hotărâre. Texte de lege care țin de Codul 

civil, de Codul de procedură civilă și de Codul administrativ. Toate articolele de acolo fac 

referire la posibilitate pe care o are președintele consiliului județean să reprezinte județul. Nu 

să reprezinte consiliul județean. Sunt entități distincte. Una este județul Giurgiu, alta este 

Consiliul Județean Giurgiu. Ca atare, invocarea unor texte de lege care n-au legătură cu 

hotărârea sau cu obiectul hotărârii, cel puțin din punctul meu de vedere, ca jurist și nu trebuie 

să mă consult cu altcineva sau să-mi insufle acest punct de vedere  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Sunt convins.    

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Vă mulțumesc. Conduc la nulitatea hotărârii, pe de o parte. Pe de altă parte… 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Asta rămâne de văzut. Asta o constată instanța, nu prefectura. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Bine, o s-o constate instanța. Evident că instanța o poate constata. Pe de o parte, pe de altă 

parte, dvs. ne cereți acum, să vă mandatăm să faceți ceva, ce deja ați făcut. Este arhicunoscut, 

dna secretar care este jurist vă poate confirma 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu e jurist. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Mă rog, are studii de drept. Vă poate confirma că mandatul dispune numai pentru viitor, deci 

noi vă putem eventual mandata de acum încolo să faceți ceva. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- De azi până mâine. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- De azi până mâine să faceți ceva, nu puteți să ne cereți să vă mandatăm pentru ceva ce deja 

ați făcut. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu am făcut nimic… Hai terminați pledoaria! 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Și încă o problemă, este cea legată de asistența juridică pro-bono. Asistența juridică pro-

bono, pentru autoritățile publice locale sau pentru organele administrație publice locale, se 

face potrivit art.70 din Legea 51/1995, este Legea profesiei de avocat și se face numai cu 

aprobarea baroului. Nu am văzut să aveți atașat la proiectul de hotărâre o astfel de aprobare. 

Ca atare, nici asta nu putem să votăm. Excede posibilităților noastre din punct de vedere 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ba votăm! Nu votați dvs, eventual. Restul, hotărăsc eu ce votăm și ce nu. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

-  Dle președinte, dacă hotărâți dvs. ce votăm și ce nu votăm, de ce ne mai chemați? Hotărâți 

dvs. atunci… 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Haideți că..! 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Aveți o părere total nelalocul ei cu privire la prezența noastră aici. Nu este una decorativă, nu 

știu ce vă deranjează 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu e decorativă.  

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- V-aș ruga să mă lăsați să termin! 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 
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- Mă deranjează și argumentația  

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Pot să termin? Dle președinte, pot să termin? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și argumentele care sunt cumva  

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- E chestie de bun simț până la urmă.. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Tangențiale cu problema, nu cu fondul problemei. Haideți!Țineți să-mi dați mie lecții. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Nu țin să vă dau lecții, dar așa cum mi-ați spus la un moment dat, că ar trebui să mă uit la 

filme SF să înțeleg nu știu ce proiecte.. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- A fost o recomandare binevoitoare. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Da, am văzut ce ați făcut cu ele. Așa v-aș recomanda și eu să citiți niște cărți, Codul 

administrativ. Dacă nu sunteți jurist, măcar ascultați ce vă spune un jurist. Aveți o problemă 

cu juriștii.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Am o problemă cu abordarea dvs. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, o spun public, că voi vota împotriva acestui proiect de hotărâre pentru că ne 

cereți prin el, dvs., că dvs. l-ați inițiat, să facem ceva nelegal. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da. Am inițiat, recunosc. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Și-mi fac datoria față de colegii mei consilieri, să le atrag atenția cu privire la nelegalitatea 

acestor dispoziții, la nelegalitatea hotărârii și la posibilitatea de a fi întrebați cândva, de 

cineva, cu privire la abuzul în serviciu. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Serios? Bine dl. consilier. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Bine dl. președinte. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim mult pentru ajutor! Era clar că votați împotrivă, asta nu-i o noutate.  

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Am votat împotrivă și la comisie. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Știu, știu. Votați împotrivă de câte ori considerați dvs. E dreptul dvs. și nu-l comentez. Legat 

de ultima propoziție, să fiu eu foarte direct și să vorbesc mai simplu, mai pe înțelesul tuturor. 

Repet, eu am început să mă plictisesc să am o atitudine binevoitoare cu Instituția Prefectului 

care, direct sau indirect, prin vocea dnei prefect sau prin reprezentanți, face tot ce poate să 

blocheze activitatea consiliului și să vicieze într-un fel sau altul programele, inclusiv de 

dezvoltare ale județului. Așa că îi rog pe reprezentanții presei, că dvs. sunt convins că nu prea 

vă întâlniți cu dna prefect, să-i spună că, după ce terminăm cu sărbătorile pascale, o să-i fac  

plângere penală pentru abuz în serviciu cu subiect și predicat, exact pentru atitudinea aceasta  

legată de acest proiect, contractarea serviciilor juridice, care eu cred că sunt absolut necesare 

și justificate și dânsa nu. Ca să mergem la o instanță în care am încredere, să ne spună cine 

greșește și cine nu. Asta e singura mea dorință. Mulțumesc. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Dle președinte, nu știu ce legătură am eu cu problemele dvs,. cu dna prefect. 

 Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dar n-am vorbit cu dvs.! 
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Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Nu, ați vorbit legat de ceea ce am spus eu. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Am vorbit și față de ceea ce ați spus dvs. E punctul meu de vedere, haideți să depășim! 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Spuneți cu subiect și predicat dacă tot  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- N-am ce să vă reproșez dvs. Faceți ce credeți de cuviință! Cum considerați evident, nu vă pot 

influența eu votul și haideți să depășim momentul! Dacă mai sunt alte intervenții? 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Eu aș vrea să precizez că discutăm de însușirea unor documente deja depuse. Instanța chiar 

instanța asta a solicitat, dovada însușirii demersului judiciar al președintelui Consiliului 

Județean, dl Dumitru Beianu de reprezentare a consiliului județean și de angajare a avocatului 

Andrei Mădălina, deci chiar instanța asta a solicitat. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Știe și dl avocat. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Da, am și eu extrasul din portal, instanța a cerut să vadă dacă există o astfel de..  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, a cerut completare. 

Emil Gabriel Vucă – consilier județean C.J.G.: 

- Nu a cerut să se adopte o hotărâre de consiliu local în sensul acesta. Nu avea cum să ceară 

instanța așa ceva. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu avea cum să ceară instanța așa ceva. Asta hotărâm noi! Asta spunem. Aici măcar să avem 

aceeași opinie. Suntem înainte de data de 30, de 6 când are loc procesul, nu mă mandatați să 

fac ceva anterior unei hotărâri de consiliu. Bine, în sfârșit. Mai sunt alte intervenții? Bine. 

Supun  aprobării  proiectul. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 19 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Anculescu 

C, Ionescu C, Roșu C, Meclea A, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, 

Georgescu M, Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A); 

 „2 voturi ”împotrivă”( Vucă E și , Bălan C); 

- 9 „abțineri”( Corozel L, Preda I, Stoianovici C, Răgălie C, Simon D, Grigore M, Simion C, 

Cristescu D și Lazăr D), devenind hotărârea nr.91 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul nr.3 : Proiect de hotărâre nr.93 privind aprobarea Actului adițional nr.10 la Statutul 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”Management Eficient pentru un Județ Curat”. 

- Comisia de mediu, aviz favorabil cu 2 ”abțineri”. Comisia juridică, aviz favorabil cu o 

abținere. Dacă sunt intervenții? S-a terminat discuția în contradictoriu. Să vă spun eu, toate 

aceste trei proiecte de hotărâri, care urmează, tratează o problemă pe mi-am permis s-o 

etichetez ca cea mai importantă a acestui mandat, cea legată de gestionarea deșeurilor 

menajere. Avem forte multe provocări, le pot spune, foarte multe probleme de rezolvat 

plecând de la modificarea continuă a cadrului legislativ. Continuă la faptul că s-au schimbat 

foarte mult datele problemei de la momentul când a fost aprobat acest proiect cu fonduri 

europene. Aveam atunci două depozite în funcțiune luate în considerare în aplicație, Glina și 

Chiajna. S-au închis între timp, de aici o sumedenie de discuții în contradictoriu și cu 

operatorul CMID Frătești, firma ECO SUD și cu cei care colectează deșeurile chiar și cu 

primăriile. Aici avem o speță foarte delicată legată de 7 unități-administrativ teritoriale, 

orașul Bolintin Vale, orașul Mihăilești și alte câteva din nordul județului, care prin 

interpretarea Ordonanței 133, apărută în noiembrie anul trecut, nu mai au posibilitatea să 

ducă la Frătești, la un depozit autorizat deșeurile menajere. Am negociat cu firma ECO SUD, 
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am discutat cu dl.Grătianu, președintele asociației de dezvoltare, am întrebat la minister, 

avem contacte cu toți cei care, într-un fel sau altul, tratează la nivel național sau ca și 

specialiști acest subiect și, ca atare, aceste trei proiecte de hotărâre ne dau posibilitatea să 

reglementăm aceste situații și să le dăm o soluție UAT-urilor menționate, să-și rezolve 

problema deșeurilor în perioada următoare. Nu neg că încercăm să aducem Sistemul de 

management privind deșeurile menajere din județul Giurgiu la o alt nivel de organizare, în 

sensul transferării unor responsabilități, așa cum s-a întâmplat în multe alte județe, de la 

consiliul județean la Asociația de dezvoltare, dar și aici am întrebat la minister, la Autoritatea 

de management privind gestionarea sau monitorizarea acestor proiecte cu fonduri europene și 

avem și acceptul dlor. Dacă sunt totuși alte opinii sau alte dorințe de completare? Alte 

intervenții care într-un fel sau altul să completeze tematica? Bun. Supun aprobării atunci 

proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

Dna consilier Crina-Alexandra Stoianovici a transmis pe email următoarele:”Precizez că nu 

voi vota proiectele de hotărâri privind ADI întrucât comuna Vărăști- comuna cu care am 

încheiat contract de asistență juridică - are un litigiu cu Operatorul Ecogreen ”. 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Dna Crina Stoianovici nu participă la  vot la aceste trei proiecte având un interes patrimonial. 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 19 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Anculescu 

C, Ionescu C, Roșu C, Meclea A, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, 

Georgescu M, Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A); 

 și 10 „abțineri”( Corozel L, Preda I, Vucă E, Răgălie C, Simon D, Grigore M, Simion C, 

Bălan C,  Cristescu D și Lazăr D), devenind hotărârea nr.92 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul nr.4 : Proiect de hotărâre nr.94 privind aprobarea Actului adițional nr.2 la 

Contractul de asociere dintre judeţul Giurgiu şi celelalte unităţi administrativ-teritoriale ale 

judeţului Giurgiu, având ca obiect realizarea proiectului de interes comun „Sistem de 

Management Integrat al Deşeurilor Solide în Judeţul Giurgiu”, exact documentul despre care 

vorbeam. Comisia de mediu, aviz favorabil cu 2 ”abțineri”. Comisia juridică, aviz favorabil 

cu o abținere. Discuții vă rog? Supun aprobării proiectul.  

Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 19 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Anculescu 

C, Ionescu C, Roșu C, Meclea A, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, 

Georgescu M, Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A)  și 10 

„abțineri”( Corozel L, Preda I, Vucă E, Răgălie C, Simon D, Grigore M, Simion C, Bălan C,  

Cristescu D și Lazăr D), devenind hotărârea nr.93 

Ar fi trebuit să găsesc o modalitate, să fac o diferențiere între celelalte UAT- uri, orașul 

Bolintin Vale și comuna Ulmi, UAT- uri conduse de primari PSD pe care le tratăm identic și 

la fel și încercăm să le găsim o soluție legală ca și celorlalte. Nu putem să beneficiem de 

reciprocitate din partea unor înalți reprezentanți, dar mă rog, trec cu vederea.  

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul nr.5 : Proiect de hotărâre nr.96 privind mandatarea Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară ,,Management Eficient pentru un Județ Curat” pentru realizarea delegării 

activităților de salubrizare efectuate în cadrul Centrului de Management Integrat al Deșeurilor 

Frătești, investiție aferentă proiectului „Sistem de Management Integrat al Deşeurilor Solide 

în Judeţul Giurgiu”. Este o formulare foarte elaborată care reglementează cum spuneam, dacă 

vom obține votul dvs., situația nedorită cu care ne confruntăm în prezent. Comisia de buget, 2 

voturi „pentru” și 2 „abțineri”, comisia de mediu, aviz favorabil cu 2 ”abțineri”, comisia  

juridică, aviz favorabil cu o abținere. Intervenții, vă rog? Dl. Grătianu, vă rog frumos faceți 

un scurt rezumat, totuși! Prea multe voturi împotrivă și abțineri și nu mi se pare normal. 
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Dl. Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Bună ziua! Vorbim aici de al treilea proiect care practic sunt o suită care tratează aceeași 

problemă și anume gestionarea deșeurilor la CMID Frătești. În momentul de față, operarea 

CMID Frătești se face de către operatorul ECO SUD, operator cu care avem o dispută 

juridică legată de acest contract, iar în finalul anului trecut, cu un termen care se întindea 

undeva până în luna ianuarie a acestui an, a apărut o modificare legislativă legată de 

Ordonanța 133 de modificare a două legi din domeniul deșeurilor, Legea 92 și Legea 101, 

care pe scurt prin articolul 141 spune că: în cazul proiectelor de investiții în sistemele județene 

de management integrat al deșeurilor finanțate din fonduri europene nerambursabile, cazul 

nostru, delegarea activităților de salubrizare prevăzute la art.2 alin.(3) lit. a), c) și  i) - i-ul se 

referă la depozitare-se realizează numai de către asociațiile de dezvoltare intercomunitară. 

Acesta este motivul pentru care practic, acum mandatăm ADI-ul să se ocupe de aceste 

delegări. Delegarea serviciilor de depozitare, că la el ne referim mai mult în cazul de față 

pentru că ceea ce înseamnă colectare și transport, deja se face de către asociație, va trebui să 

reglementeze modalitatea în care se desfășoară activitatea la CMID Frătești, activitatea 

curentă cât și investițiile viitoare care vor fi necesare pentru buna funcționare a întregului 

sistem. Ulterior hotărârii consiliului județean, în eventualitatea că va fi una adoptată, ADI-ul 

va iniția procedurile de delegare pentru operarea CMID Frătești. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da. Mulțumesc. Dacă sunt alte intervenții? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 19 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Anculescu 

C, Ionescu C, Roșu C, Meclea A, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, 

Georgescu M, Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A)  și 10 

„abțineri”( Corozel L, Preda I, Vucă E, Răgălie C, Simon D, Grigore M, Simion C, Bălan C,  

Cristescu D și Lazăr D), devenind hotărârea nr.94 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Meritorie ședința asta. Avem puncte diverse? 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Da, am prezentat adresele prefecturii și ale Consiliului Județean Giurgiu cu privire la 

Proiectul de hotărâre nr.30. Așteptăm, dacă se inițiază un proiect de hotărâre, îl aștept să-l 

promovăm pe ordinea de zi a ședinței de revocarea acelei hotărâri. Mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Asta era prioritate pentru buna funcționare a consiliului județean și a Instituției Prefectului. 

Bine. Mulțumim mult pentru participare. O zi bună tuturor! 

 

 

 

 

  PREŞEDINTE, 

        Dumitru Beianu      SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  

 

                                                                                          Aurelia Brebenel 
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